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Betreft: verzoek stopzetten plannen reconstructie N595 en parkeerplaats Wittem  
 
 
Geachte Griffie, 
 
Met betrekking tot de reconstructie van de N595 en de parkeerplaats Wittem het volgende:  

Een groot aantal ondernemers vreest hierbij voor het voortbestaan van hun bedrijf en vrijwel alle 
bewoners in Wittem zijn tegen de voorgenomen plannen. Wij willen u hierbij dan ook verzoeken de 
benodigde investering ten aanzien van de reconstructie van de N595 en de parkeerplaats in Wittem NIET 
aan de Gemeente Gulpen-Wittem te willen verstrekken. Wat is er namelijk aan de hand: 

Er zijn sinds 2016 een aantal presentaties vanuit de Provincie geweest, waar samen met 
belanghebbenden en omwonenden gekeken werd naar de schetsontwerpen en waar we op konden 
reageren. Wij constateren echter dat er tot op heden geen rekening is gehouden met de zorgen, wensen 
en aangedragen aanpassingen van zowel omwonenden als die van ondernemers. Wij stonden en staan 
continu aan de zijlijn. De gehele procedure was eenrichtingverkeer, van een fatsoenlijke dialoog is 
nimmer sprake geweest 

De plannen lijken op grote lijnen in een definitieve fase te zijn beland. Een akkoord tussen de gemeente 
Gulpen-Wittem en de Provincie Limburg werd immers op 26 september getekend. Er komt natuurlijk nog 
een officieel inspraaktraject, maar daar zullen vooral kleinere aanpassingen uit voort kunnen komen. 

Dit terwijl: 

              De ligging van het fietspad en de omgeklapte parkeerplaats desastreus zijn voor de 
zichtbaarheid en bereikbaarheid van de (horeca)ondernemers; 

              De verkeersveiligheid niet voldoende geoptimaliseerd wordt, integendeel: fietsers 
bijvoorbeeld die vanuit Eys naar Wijlre willen gaan, dienen nu drie keer de provinciale weg over 
te steken;  

              De Van Plettenbergweg vanuit Eys ‘verlengd’ wordt en zodoende de toch al te hoge 
snelheid van het verkeer op de Van Plettenbergweg langs de huizen en winkels verder zal 
toenemen; 

              Het geplande fietspad door de akker (tussen de Van Plettenbergweg en Cartils) het 
woon- en leefklimaat aantast en inbreuk maakt op de privacy van de bewoners aan de Van 
Plettenbergweg en die in Cartils en tot waardevermindering van de huizen leidt; 



              Het geplande fietspad door de akker achter de Wittemer Molen om een bosje heen 
gaat, dit een onbehaaglijk gevoel geeft en daardoor sociaal onveilig is, zeker voor vrouwen en 
kinderen; 

              De geplande kruising gerealiseerd wordt op de plek waar de behoefte aan 
parkeerplaatsen juist het hoogst is; 

              Komende uit Partij gaande in de richting Wijlre er na de afslag Eys (rechtsaf) geen 
mogelijkheid meer is om de parkeerplaats op te draaien. Deze extra inrit is cruciaal voor de 
ondernemers in dat gedeelte; 

              Bewoners en (horeca)ondernemers langs de ventweg hun directe parkeerplaatsen 
kwijtraken; 

              (Horeca)ondernemers en klooster bijna niet meer beleverd kunnen worden nu de 
ventweg verdwijnt; 

              De nieuwe situatie ervoor zorgt dat de agrarische ondernemers hun bedrijfsactiviteiten 
niet kunnen voortzetten vanwege de aangepaste infrastructuur (zij kunnen hun terrein/erf niet 
meer met grote landbouwmachines bereiken); 

              Door de geplande kruising en het aanleggen van het fietspad veel natuur verloren gaat. 
Niet alleen de meer dan 50 jaar oude beuken verdwijnen maar ook een groot gedeelte van de 
akker tussen Wittem en Cartils die geasfalteerd (!) zal worden en fazanten en reeën die daar 
leven worden verjaagd; 
 
              Buiten de bebouwde kom de aanleg van een fietspad voor een verstoring van de 
biodiversiteit zorgt en voor verhindering van de akkerbouw. 

Het moge uit bovenstaande duidelijk zijn dat de ondernemers uit Wittem alsmede bijna alle 
omwonenden en direct betrokkenen geen heil zien in de voorgenomen plannen. Wij onderschrijven 
echter de noodzaak van een opknapbeurt van de parkeerplaats en zijn er voorstander van om de 
veiligheid van fietsers te optimaliseren. Echter niet op deze kostbare wijze die het voortbestaan van onze 
bedrijven in gevaar brengt en zoveel nadelige effecten voor huisbezitters en omwonenden heeft.  

Wij leven in de veronderstelling dat de Provincie totaal niet op de hoogte is van onze bezwaren en 
zorgen, hoewel het enkele medewerkers van de Provincie tijdens de laatste bijeenkomst in Wittem op 21 
september jl. in Klooster Wittem opviel dat er zoveel onmin bestond onder de aanwezigen.  

Gezien de gezamenlijke investering van om en nabij de EU 19.000.000,- (!) door de Provincie en 
Gemeente Gulpen-Wittem voor een plan dat noch door de ondernemers van Wittem, noch door 
omwonden gedragen wordt, lijkt het mij van evident belang dat de Provincie wel op de hoogte is van 
deze bezwaren en zorgen. Vandaar deze brand brief. 

Wij verzoeken u dan ook andermaal te willen overwegen de investering aan de Gemeente Gulpen-
Wittem NIET te willen verstrekken en dit in te willen brengen in de vergadering van de Provinciale Staten 
van vandaag. Voor vragen en/of een nadere toelichting ben ik uiteraard bereikbaar. 

Hartelijk dank! 
 



Met vriendelijke groet, 
Namens het Ondernemerscollectief Wittem en vrijwel alle bewoners van Wittem 
 

Govert van Eerde 


